

Specification no.1 to contract no. 182/2019
of «19» December 2019

«24» December 2019

Limited Liability Company Premium Source, a legal entity, incorporated and existing in accordance with legislation of the Russian Federation, having its registered office at: 115088, Moscow, street Mashinostroeniya 1-ya, building 10, floor 2, space III, room 2 (the "Supplier"), represented by General Director Taganov Sergey Gennadyevich, on the one hand, and

██████████, a legal entity, incorporated and existing in accordance with legislation of UAE, having its registered office at ██████████ (the "Buyer"), represented by General Director ██████████, from the other hand, in accordance with item 3.2. Contract No. 182/2019 of 19.12.2019 was this the Specification on the following:

1. The Supplier shall supply and transfer to the ownership of the Buyer, and the Buyer shall pay for and accept the Vehicles (herein after – the "Goods") with the following specifications:

- 1.1.Brand vehicle: TOYOTA ALPHARD
- 1.2.VIN Идентификационный №: JTNGZ3DH108056██████████
- 1.3.Engine: Petrol
- 1.4.Exterior: Black
- 1.5.Interior: Black
- 1.6.Options: Executive lounge

2. The cost of the Goods is ██████████ rubles of the Russian Federation..

3. The period of delivery shall be 30 (thirty) working days from the Payment Date.

4. LEGAL ADDRESSES AND BANK DETAILS OF THE PARTIES

Supplier: Limited Liability Company Premium Source
Address 115088, Moscow, street Mashinostroeniya 1-ya, building 10, floor 2, space III, room 2
Tel.: +7(985)1754510

Buyer: ██████████
Address: ██████████
Tel: ██████████

BANK DETAILS OF THE PARTIES

Supplier:
Beneficiary Bank:
Name: JSCB «Moscow Industrial bank» PC
Account: 40702810400080003513
SWIFT: MINNRUMMXXX
BIC 044525600
VO code 10100

Спецификация 1 к контракту №182/2019
от «19» декабря 2019 г

«24» декабря 2019 г

Общество с ограниченной ответственностью «ПРЕМИУМ СУРС», созданное и существующее в соответствии с законодательством Российской Федерации, имеющее зарегистрированный офис, расположенный по адресу: 115088, г. Москва, ул. Машиностроения 1-я, д.10, эт.2, пом. III, ком.2 (далее – «Поставщик»), в лице Генерального директора Таганова Сергея Геннадьевича, с одной стороны, и

компания ██████████, созданная и существующая в соответствии с законодательством ОАЭ, имеющая зарегистрированный офис, расположенный по адресу: ██████████ (далее – «Покупатель»), в лице Генерального директора ██████████, с другой стороны, в соответствии с п.3.2. Контракта № 182/2019 от 19.12.2019 составили настоящую Спецификацию о нижеследующем:

1. Поставщик обязуется передать в собственность Покупателя, а Покупатель обязуется оплатить и принять Автомобиль (далее – «Товар») со следующими техническими характеристиками:

- 1.1. Марка и модель автомобиля: TOYOTA ALPHARD
- 1.2. VIN Идентификационный №: JTNGZ3DH108056██████████
- 1.3. Двигатель: Бензиновый
- 1.4. Цвет кузова: Черный
- 1.5. Цвет салона: Черный
- 1.6. Комплектация: Executive lounge

2. Стоимость Товара составляет ██████████ рублей РФ.

3. Срок поставки Товара составляет 30 (тридцать) рабочих дней с Даты оплаты.

4. ЮРИДИЧЕСКИЕ АДРЕСА И БАНКОВСКИЕ РЕКВИЗИТЫ СТОРОН

Поставщик: Общество с ограниченной ответственностью «ПРЕМИУМ СУРС»
Адрес: 115088, г. Москва, ул. Машиностроения 1-я, д.10, эт.2, пом. III, ком.2
Тел.: +7(985)1754510

Покупатель: ██████████
Адрес: ██████████
Тел.: ██████████

БАНКОВСКИЕ РЕКВИЗИТЫ СТОРОН

Поставщик:
Банк Получателя:
Название: ПАО «МИнБанк»
Счет: 40702810400080003513
SWIFT: MINNRUMMXXX
БИК 044525600
Код валютной операции 10100

Buyer:



Покупатель:



SIGNATURES OF THE PARTIES

От имени Покупателя /On behalf of the Buyer:

ПОДПИСИ СТОРОН

От имени Поставщика / On behalf of the Supplier

ФИО / Full name

Генеральный директор / General Director

Дата / Date «24» декабря 2019/ «24» December 2019

ФИО / Full name

Генеральный директор / General Director

Дата / Date «24» декабря 2019/ «24» December 2019